
 
ЧЕРКАСЬКА ОБЛАСНА РАДА 

VIII скликання 
 

ПРОТОКОЛ 

 

22.12.2023     м. Черкаси     № 43 

 

 
засідання постійної комісії з питань 

соціально-економічного розвитку, 

бюджету та фінансів 
 

Присутні 

члени комісії: 

БРАТАНІЧ В.А., ВЕЛЬБІВЕЦЬ О.І., ГАЙОВИЧ В.Ю., 

КУЛІКОВ В.В., ПОГОРІЛИЙ В.Г., РАДЧЕНКО С.В.                        

(з питання 1.6), РАДУЦЬКИЙ О.Р., САВЧУК Г.К., 
ТКАЧЕНКО А.М., ЧЕН В.М.( при розгляді питань 1.6 - 1.7), 

ЯРІШ А.А. 

 
відсутні 

члени комісії: 

ВІШТАК І.А., КУРБЕТ Є.О., ЛЕГОЙДА С.М., 

НОВИЦЬКИЙ І.В., ОСАДЧИЙ В.О.  

 

запрошені: заступники голови облдержадміністрації, керівники 
структурних підрозділів облдержадміністрації, 

територіальних органів міністерств та інших центральних 

органів виконавчої влади в області (список додається) 
 

від виконавчого  

апарату обласної 

ради 

ВОСКОБОЙНІК Н.І., ЗВЯГІНЦЕВА О.М. 

 

Головуючий – РАДУЦЬКИЙ О.Р. 

Секретар постійної комісії - РАДЧЕНКО С.В. 
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У роботі комісії взяли участь: 

Бабій  

Борис Вадимович 

- директор ДП «Служба місцевих 

автомобільних доріг у Черкаській області» 

  
Коваленко  

Олександр Анатолійович 

 

- депутат Черкаської обласної ради 

Кравченко  

Наталія Миколаївна 

 перший заступник голови Черкаської 

обласної державної адміністрації 

 

Мушієк  
Михайло Григорович 

 

 заступник голови Черкаської обласної ради 

Підгорний  

Анатолій Вікторович 
 

- голова Черкаської обласної ради 

Сущенко 

Роман Володимирович 
 

- перший заступник голови Черкаської 

обласної ради 

Табурець  

Ігор Іванович 

 

- голова Черкаської обласної військової 

адміністрації  

Таранушенко 

Володимир Олександрович 

 

- начальник відділу міжбюджетних 

розрахунків, формування та виконання 

обласного бюджету за видатками 
Департаменту фінансів Черкаської обласної 

державної адміністрації 

 

Турченяк  
Олександр Васильович 

- заступник голови Черкаської обласної 
державної адміністрації 

 

Фесун  
Ігор Анатолійович 

- директор КНП «Обласний центр екстреної 
медичної допомоги та медицини катастроф 

Черкаської обласної ради» 
 

Царюк  

Антон Олександрович 

 заступник голови Черкаської обласної 

державної адміністрації 
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Порядок денний: 

1. Про розгляд листів: 

1.1. Депутата Черкаської обласної ради Ковальчук Д.В. «Про розгляд 

звернення директора КЗ «Смілянська спеціальна школа Черкаської 

обласної ради», вх. від 20.11.2023 № 4948/01-08 

Доповідач 

Шамрай  

Сергій Семенович 
 

 

- 

 

директор КЗ «Смілянська спеціальна школа 

Черкаської обласної ради 

1.2. Депутата Черкаської обласної ради Воскобойніка О.А. «Щодо включення 

заходів розвитку територіальних громад Черкаської області до обласних 

програм, бюджету розвитку та виділення коштів з обласного бюджету       

2024 року на їх реалізацію», вх. від 27.11.2023 № 5017/01-08 

Доповідач 

Воскобойнік  

Олександр 
Анатолійович 

 

 

- 

 

депутат Черкаської обласної ради» 

1.3. Звенигородської районної ради «Про виділення субвенції на утримання  

виконавчого апарату районної ради у 2024 році», вх. від 04.12.2023                    

№ 5099/01-20 

Доповідач 

Струк 

Сергій Михайлович 

 

 

- 

 

голова Звенигородської районної ради 

1.4. Золотоніської районної ради «Про виділення коштів у 2024 році»,                  

вх. від 01.12.2023 № 5090/01-20 

Доповідач 

Євмина 
Борис Григорович 

 

 

- 

 

голова Золотоніської районної ради 

1.5. Уманської районної ради «Про виділення субвенції районному бюджету         

у 2024 році», вх. від 04.12.2023 № 5100/01-20 

Доповідач 

Олійник 

Віталій Васильович 
 

 

- 

 

голова Уманської районної ради 

1.6. Черкаського політехнічного фахового коледжу «Про виділення коштів»,      

вх. від 07.11.2023 № 4759/01-61 
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Доповідач 

Красовський 

Руслан 

Володимирович 
 

 

- 

 

директор Черкаського політехнічного 

фахового коледжу 

1.7. Звернення Комиза Д.В. щодо включення до обласного бюджету на 2024 рік 

коштів для забезпечення лікарськими засобами пацієнта з офранним 
захворюванням 

Доповідач 

Уманець  

Антоніна Сергіївна 

 

- 

 

начальник Управління охорони здоров’я 

Черкаської обласної державної 
адміністрації  

 

2. Про внесення змін до Програми фінансової підтримки підприємств 

спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст Черкаської області                            

на 2022-2024 роки 

Доповідач 
Звягінцева  

Олена Миколаївна 

 
- 

 
начальник управління об’єктами спільної 

власності територіальних громад області 

виконавчого апарату обласної ради  
Співдоповідач  

Мікушкін  

Валерій Миколайович 

 

- 

 

в.о. директора КП «Аеропорт Черкаси 

Черкаської обласної ради» 

 
3. Про Програму економічного і соціального розвитку Черкаської області             

на 2024 рік 

Доповідач 

Карманнік  
Роман Володимирович 

 

- 

 

директор Департаменту регіонального 
розвитку Черкаської обласної державної 

адміністрації 

 
4. Про Програму підтримки розвитку сільськогосподарських кооперативів       

та сімейних фермерських господарств у Черкаській області на період                        

до 2027 року 

Доповідач 
Косенко  

Роман Валерійович 

 
- 

 
директор Департаменту агропромислового 

розвитку Черкаської обласної державної 

адміністрації 
 

5. Про внесення змін у додатки 1, 2 до обласної програми профілактики                        

та протидії злочинності у Черкаській області на 202-2024 роки «Безпечна 

Черкащина» 
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Доповідач 

Резцов  

Олександр 

Володимирович 

 

- 

 

заступник начальник Головного управління 

Національної поліції в Черкаській області  

 

6. Звіт про виконання обласного бюджету Черкаської області за 9 місяців          

2023 року 

Доповідач 
Диченко 

Вікторія 

Володимирівна 

 
- 

 
директор Департаменту фінансів Черкаської 

обласної державної адміністрації 

 
 

Співдоповідачі 

 

- 

 

головні розпорядники коштів 

 

Головуючий повідомив, що порядок денний розданий та запропонував 
прийняти порядок денний за основу.  

ВЕЛЬБІВЕЦЬ О.І. Запропонував включити до порядку денного питання                       

про підписання угоди на будівництво центру екстреної медичної допомоги. 
Головуючий запропонував прийняти порядок денний з пропозицією 

Вельбівця О.І. 

ГОЛОСУВАЛИ:  

«За» - 9;   «Проти» - 0;    «Утримались» - 0;    «Не голосували» - 0. 
(рішення прийнято) 

ВИРІШИЛИ: 

порядок денний з пропозицією Вельбівця О.І. прийняти за основу і в 

цілому. 
 

1.1. СЛУХАЛИ: 
Шамрая С.С. про виділення коштів для облаштування укриття                            

в КЗ «Смілянська спеціальна школа Черкаської обласної ради». 

Шамрай С.С. звернувся з проханням посприяти виділенню коштів                     
для облаштування укриття, потрібного для забезпечення безпечних умов 

перебування дітей з особливими освітніми потребами під час оголошення 

повітряних тривог. 

ВИСТУПИЛИ:  
Радуцький О.Р., Шамрай С.С., Вельбівець О.І., Радуцький О.Р.,                

Кравченко Н.М.  

Головуючий запропонував інформацію направити для розгляду Черкаській 
обласній військовій адміністрації. 

ГОЛОСУВАЛИ: 

«За» - 9,     «Проти» - 0,     «Утрималися» - 0,     «Не голосували» - 0. 

(рішення прийнято) 
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ВИРІШИЛИ: 

інформацію направити для розгляду Черкаській обласній військовій 

адміністрації. 

 
1.2. СЛУХАЛИ: 

 Воскобойніка О.А. про включення заходів розвитку територіальних громад 

Черкаської області до обласних програм, бюджету розвитку та виділення коштів 
з обласного бюджету 2024 року на їх реалізацію. 

 Воскобойнік О.А. звернувся з проханням про виділення коштів з обласного 

бюджету 2024 року на проведення ремонтних робіт та будівництво укриттів                 

для закладів освіти територіальних громад. 
ВИСТУПИЛИ: 

 Вельбівець О.І., Воскобойнік О.А., Вельбівець О.І., Воскобойнік О.А., 

Вельбівець О.І., Воскобойнік О.А., Вельбівець О.І., Воскобойнік О.А.,   

Кравченко Н.М., Воскобойнік О.А., Вельбівець О.І., Кравченко Н.М.,                  
Турченяк О.В., Воскобойнік О.А., Погорілий В.Г., Воскобойнік О.А.,                

Підгорний А.В., Погорілий В.Г., Підгорний А.В., Погорілий В.Г., Радуцький О.Р., 

Сущенко Р.В., Кравченко Н.М., Вельбівець О.І., Кравченко Н.М., Вельбівець О.І., 
Кравченко Н.М., Вельбівець О.І., Кравченко Н.М., Радуцький О.Р.,                        

Гайович В.Ю., Радуцький О.Р., Гайович В.Ю., Погорілий В.Г., Підгорний А.В., 

Гайович В.Ю., Радуцький О.Р., Гайович В.Ю., Радуцький О.Р., Гайович В.Ю., 

Підгорний А.В., Вельбівець О.І., Підгорний А.В., Вельбівець О.І., Гайович В.Ю. 
 Головуючий запропонував інформацію направити для розгляду 

Черкаській обласній військовій адміністрації. 

ГОЛОСУВАЛИ: 
«За» - 9,     «Проти» - 0,     «Утрималися» - 0,     «Не голосували» - 0. 

(рішення прийнято) 

ВИРІШИЛИ: 

інформацію направити для розгляду Черкаській обласній військовій 
адміністрації. 

 Головуючий поставив на голосування пропозицію Погорілого В. Г. щодо 

доручення Черкаській обласній військовій адміністрації провести аудит                         
та подати загальну інформацію про необхідність побудови та ремонту укриттів 

для всіх закладів комунальної власності обласної ради. 

ГОЛОСУВАЛИ: 

«За» - 9,     «Проти» - 0,     «Утрималися» - 0,     «Не голосували» - 0. 
(рішення прийнято) 

ВИРІШИЛИ: 

доручити Черкаській обласній військовій адміністрації провести аудит                     
та подати загальну інформацію про необхідність побудови та ремонту укриттів 

для всіх закладів комунальної власності обласної ради. 
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1.3. СЛУХАЛИ: 

Струка С.М. про лист Звенигородської районної ради «Про виділення 

субвенції на утримання виконавчого апарату районної ради у 2024 році»,              

вх. від 04.12.2023 № 5099/01-20 

Струк С.М. повідомив, що звернулися до обласної державної адміністрації 

та обласної ради про надання субвенції для утримання апарату. 
ВИСТУПИЛИ: 

Погорілий В.Г., Струк С.М., Гайович В.Ю., Струк С.М., Радуцький О.Р., 

Кравченко Н.М., Радуцький О.Р., Струк С.М., Ткаченко А.М., Струк С.М., 

Кравченко Н.М., Струк С.М., Радуцький О.Р., Струк С.М., Радуцький О.Р., 
Кравченко Н.М., Радуцький О.Р., Кравченко Н.М., Вельбівець О.І.,                  

Радуцький О.Р., Вельбівець О.І. 

Головуючий поставив на голосування пропозицію про звернення від 
постійної комісії до голови Черкаської обласної військової адміністрації щодо 

доручень головам районних державних адміністрацій спрямувати наявні резерви 

на забезпечення належного функціонування апаратів районних рад в 2023 році 

та передбачити на 2024 рік. 
ГОЛОСУВАЛИ: 

«За» - 9,     «Проти» - 0,     «Утрималися» - 0,     «Не голосували» - 0. 

(рішення прийнято) 
ВИРІШИЛИ: 

звернутися до голови Черкаської обласної військової адміністрації щодо 

доручень головам районних державних адміністрацій спрямувати наявні резерви 

на забезпечення належного функціонування апаратів районних рад в 2023 році 
та передбачити на 2024 рік. 

 

1.4. СЛУХАЛИ: 
Радуцького О.Р. про лист Золотоніської районної ради «Про виділення 

коштів у 2024 році». Запропонував поставити на голосування без обговорення. 

Головуючий поставив на голосування питання, що стосується листа 

Золотоніської районної ради «Про виділення коштів у 2024 році»у тому самому 
форматі як лист Звенигородської районної ради «Про виділення субвенції                

на утримання виконавчого апарату районної ради у 2024 році». 

ГОЛОСУВАЛИ: 

«За» - 9,     «Проти» - 0,     «Утрималися» - 0,     «Не голосували» - 0. 
(рішення прийнято) 

ВИРІШИЛИ: 

звернутися до голови Черкаської обласної військової адміністрації щодо 
доручень головам районних державних адміністрацій спрямувати наявні резерви 

на забезпечення належного функціонування апаратів районних рад в 2023 році 

та передбачити на 2024 рік. 
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1.5. СЛУХАЛИ: 

Радуцького О.Р. про лист Уманської районної ради «Про виділення 

субвенції районному бюджету у 2024 році». 

ВИСТУПИЛИ: 
Олійник В.В., Вельбівець О.І., Євмина Б.Г., Радуцький О.Р., Євмина Б.Г., 

Радуцький О.Р., Євмина Б.Г., Вельбівець О.І., Євмина Б.Г., Радуцький О.Р., 

Вельбівець О.І., Радуцький О.Р., Євмина Б.Г., Радуцький О.Р. 
ГОЛОСУВАЛИ: 

«За» - 9,     «Проти» - 0,     «Утрималися» - 0,     «Не голосували» - 0. 

(рішення прийнято) 

ВИРІШИЛИ: 
звернутися до голови Черкаської обласної військової адміністрації щодо 

доручень головам районних державних адміністрацій спрямувати наявні резерви 

на забезпечення належного функціонування апаратів районних рад в 2023 році 

та передбачити на 2024 рік. 
 

1.6. СЛУХАЛИ:  

Красовського Р.В. про лист Черкаського політехнічного фахового коледжу 
«Про виділення коштів», вх. від 07.11.2023 № 4759/01-61. 

Красовський Р.В. звернувся з проханням виділити з обласного бюджету 

коштів для: встановлення системи пожежної сигналізації та оповіщення                         

про пожежу в учбовому корпусі № 4; встановлення автоматичної пожежної 
сигналізації та системи оповіщення про пожежу в рамках реалізації Обласної 

програми підтримки вищих навчальних закладів Черкаської області                                     

на 2015-2024 роки. 
ВИСТУПИЛИ: 

 Вельбівець О.І., Красовський Р.В., Радуцький О.Р.  

 Головуючий поставив на голосування пропозицію про направлення                     

для розгляду Черкаській обласній військовій адміністрації лист Черкаського 
політехнічного фахового коледжу «Про виділення коштів», вх. від 07.11.2023                        

№ 4759/01-61. 

ГОЛОСУВАЛИ: 
«За» - 11,     «Проти» - 0,     «Утрималися» - 0,     «Не голосували» - 0. 

(рішення прийнято) 

ВИРІШИЛИ: 

направити інформацію для розгляду Черкаській обласній військовій 
адміністрації. 

 

1.7. СЛУХАЛИ:  
Уманець А.С. про звернення Комиза Д.В. щодо включення до обласного 

бюджету на 2024 рік коштів для забезпечення лікарськими засобами пацієнта з 

офранним захворюванням. 

Уманець А.С. надала коротку інформацію про Комиза Д.В. та пацієнтів з 
офранним захворюванням. 
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ВИСТУПИЛИ: 

 Вельбівець О.І., Радуцький О.Р., Кравченко Н.М., Уманець А.С., 

Вельбівець О.І., Кравченко Н.М., Уманець А.С., Радуцький О.Р., Уманець А.С., 
Гайович В.Ю., Уманець А.С., Гайович В.Ю., Уманець А.С., Радуцький О.Р., 

Яріш А.А., Уманець А.С., Вельбівець О.І., Кравченко Н.М., Уманець А.С., 

Вельбівець О.І., Уманець А.С., 
Головуючий поставив на голосування пропозицію про направлення для 

розгляду Черкаській обласній військовій адміністрації звернення Комиза Д.В. 

щодо включення до обласного бюджету на 2024 рік коштів для забезпечення 

лікарськими засобами пацієнта з офранним захворюванням. 
ГОЛОСУВАЛИ: 

«За» - 11,     «Проти» - 0,     «Утрималися» - 0,     «Не голосували» - 0. 

(рішення прийнято) 

ВИРІШИЛИ: 
направити інформацію для розгляду Черкаській обласній військовій 

адміністрації. 

Висновок додається (додаток 1). 
Листи додаються (додаток 2). 

 

2. СЛУХАЛИ: 

Звягінцеву О.М. внесення змін до Програми фінансової підтримки 

підприємств спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст 

Черкаської області на 2022-2024 роки. 

Звягінцева О.М. пояснила, що проєкт рішення передбачає внесення змін                

до обсягів фінансування заходів Програми КП «Аеропорт Черкаси Черкаської 
обласної ради» для стабілізації його фінансового стану (виконання зобов’язань 
засновника щодо убезпечення підприємства від банкрутства, збереження його 
кадрового потенціалу, недопущення виникнення податкового боргу                                           

та кредиторської заборгованості, забезпечення паливно-мастильними матеріалами) 
додатково передбачивши у 2024 році на загальну суму 11,174 млн грн. 
ВИСТУПИЛИ: 
 Гайович В.Ю., Табурець І.І., Вельбівець О.І., Табурець І.І., Яріш А.А., 

Вельбівець О.І., Радуцький О.Р. 

Головуючий поставив на голосування пропозицію підтримати проєкт 

рішення «Про внесення змін до Програми фінансової підтримки підприємств 

спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст Черкаської області              

на 2022-2024 роки». 

Засідання постійної комісії залишив Чен В.М. 

ГОЛОСУВАЛИ: 

«За» - 10,     «Проти» - 0,     «Утрималися» - 0,     «Не голосували» - 0. 

(рішення прийнято) 
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ВИРІШИЛИ: 

підтримати проєкт рішення обласної ради «Про внесення змін до Програми 

фінансової підтримки підприємств спільної власності територіальних громад сіл, 

селищ, міст Черкаської області на 2022-2024 роки» та рекомендувати до розгляду 

на сесії обласної ради. 

Висновок до протоколу додається (додаток 3). 

Проєкт рішення «Про внесення змін до Програми фінансової підтримки 

підприємств спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст 

Черкаської області на 2022-2024 роки» додається (додаток 4). 

 
3. СЛУХАЛИ: 

Карманніка Р.В. про Програму економічного і соціального розвитку 

Черкаської області на 2024 рік. 

ВИСТУПИЛИ: 
Радуцький О.Р., Вельбівець О.І., Карманнік Р.В., Вельбівець О.І., 

Карманнік Р.В., Вельбівець О.І., Радуцький О.Р. 

Головуючий поставив на голосування пропозицію підтримати проєкт 

рішення «Про Програму економічного і соціального розвитку Черкаської області 

на 2024 рік». 

ГОЛОСУВАЛИ: 

«За» - 10,     «Проти» - 0,     «Утрималися» - 0,     «Не голосували» - 0. 
(рішення прийнято) 

ВИРІШИЛИ: 

підтримати проєкт рішення обласної «Про Програму економічного                      

і соціального розвитку Черкаської області на 2024 рік» та рекомендувати                         

до розгляду на сесії обласної ради. 

Головуючий поставив на голосування пропозицію зняття з контролю в 

постійній комісії рішення обласної ради від 21.12.2021 № 10-10/VIІІ «Про 
Програму економічного і соціального розвитку Черкаської області на 2022 рік» 

у зв’язку із закінченням терміну дії. 

ГОЛОСУВАЛИ: 
«За» - 10,     «Проти» - 0,     «Утрималися» - 0,     «Не голосували» - 0. 

(рішення прийнято) 

ВИРІШИЛИ: 

погодити зняття з контролю в постійній комісії рішення обласної ради від 
21.12.2021 № 10-10/VIІІ «Про Програму економічного і соціального розвитку 

Черкаської області на 2022 рік» у зв’язку із закінченням терміну дії. 

Висновок до протоколу додається (додаток 5). 

Проєкт рішення «Про Програму економічного і соціального розвитку 
Черкаської області на 2024 рік»додається (додаток 6). 
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4. СЛУХАЛИ: 

Косенка Р.В. про Програму підтримки розвитку сільськогосподарських 

кооперативів та сімейних фермерських господарств у Черкаській області                        

на період до 2027 року. 
ВИСТУПИЛИ: 

Яріш А.А., Косенко Р.В., Вельбівець О.І., Косенко Р.В.,  Радуцький О.Р., 

Вельбівець О.І. 
Головуючий поставив на голосування пропозицію підтримати проєкт 

рішення «Про Програму підтримки розвитку сільськогосподарських 

кооперативів та сімейних фермерських господарств у Черкаській області                          

на період до 2027 року». 
ГОЛОСУВАЛИ: 

«За» - 10,     «Проти» - 0,     «Утрималися» - 0,     «Не голосували» - 0. 

(рішення прийнято) 

ВИРІШИЛИ: 
підтримати проєкт рішення обласної «Про Програму підтримки розвитку 

сільськогосподарських кооперативів та сімейних фермерських господарств                     

у Черкаській області на період до 2027 року» та рекомендувати до розгляду на 
сесії обласної ради. 

Головуючий поставив на голосування пропозицію зняття з контролю                      

в постійній комісії рішення обласної ради від 24.04.2015 № 39-4/VI «Про 

Програму підтримки розвитку сільськогосподарських обслуговуючих 
кооперативів та сімейних фермерських господарств Черкаської області на період 

до 2020 року» у зв’язку із закінченням терміну дії. 

ГОЛОСУВАЛИ: 
«За» - 10,     «Проти» - 0,     «Утрималися» - 0,     «Не голосували» - 0. 

(рішення прийнято) 

ВИРІШИЛИ: 

погодити зняття з контролю в постійній комісії рішення обласної ради                 
від 24.04.2015 № 39-4/VI «Про Програму підтримки розвитку 

сільськогосподарських обслуговуючих кооперативів та сімейних фермерських 

господарств Черкаської області на період до 2020 року» у зв’язку із закінченням 
терміну дії. 

Висновок до протоколу додається (додаток 7). 

Проєкт рішення «Про Програму підтримки розвитку 

сільськогосподарських кооперативів та сімейних фермерських господарств                          
у Черкаській області на період до 2027 року» додається (додаток 8). 

 

5. СЛУХАЛИ: 
Резцова О.В. про внесення змін у додатки 1, 2 до обласної програми 

профілактики та протидії злочинності у Черкаській області на 202-2024 роки 

«Безпечна Черкащина». 

ВИСТУПИЛИ: 
Вельбівець О.І., Резцов О.В., Радуцький О.Р. 
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Головуючий поставив на голосування пропозицію підтримати проєкт 

рішення «Про внесення змін у додатки 1, 2 до обласної програми профілактики 

та протидії злочинності у Черкаській області на 202-2024 роки «Безпечна 

Черкащина». 
ГОЛОСУВАЛИ: 

«За» - 10,     «Проти» - 0,     «Утрималися» - 0,     «Не голосували» - 0. 

(рішення прийнято) 
ВИРІШИЛИ: 

підтримати проєкт рішення обласної «Про внесення змін у додатки 1, 2      

до обласної програми профілактики та протидії злочинності у Черкаській області 

на 202-2024 роки «Безпечна Черкащина» та рекомендувати до розгляду на сесії 
обласної ради. 

Висновок до протоколу додається (додаток 9). 

Проєкт рішення «Про внесення змін у додатки 1, 2 до обласної програми 

профілактики та протидії злочинності у Черкаській області на 202-2024 роки 
«Безпечна Черкащина»додається (додаток 10). 

 

6. СЛУХАЛИ: 
Диченко В.В. про виконання обласного бюджету Черкаської області                    

за 9 місяців 2023 року. 

ВИСТУПИЛИ: 

Радуцький О.Р., Вельбівець О.І., Диченко В.В., Вельбівець О.І.,                                  
Кравченко Н.М., Підгорний А.В., Вельбівець О.І., Підгорний А.В.,                     

Вельбівець О.І.,  Диченко В.В., Вельбівець О.І., Підгорний А.В., Радуцький О.Р. 

Головуючий поставив на голосування пропозицію звіт про виконання 

обласного бюджету Черкаської області за 9 місяців 2023 року взяти до відома. 
ГОЛОСУВАЛИ: 

«За» - 10,     «Проти» - 0,     «Утрималися» - 0,     «Не голосували» - 0. 

(рішення прийнято) 
ВИРІШИЛИ: 

звіт про виконання обласного бюджету Черкаської області за 9 місяців 

2023 року взяти до відома. 
Висновок до протоколу додається (додаток 11). 
Звіт про виконання обласного бюджету Черкаської області за 9 місяців 

2023 року додається (додаток 12). 

 
7. Різне  

ВИСТУПИЛИ: 

Вельбівець О.І., Царюк А.О., Вельбівець О.І., Царюк А.О., Вельбівець О.І., 

Звягінцева О.М., Вельбівець О.І., Кравченко Н.М., Звягінцева О.М., Гайович 
В.Ю., Вельбівець О.І., Звягінцева О.М., Вельбівець О.І., Звягінцева О.М., 

Вельбівець О.І., Кравченко Н.М., Гайович В.Ю., Вельбівець О.І., Царюк А.О., 

Вельбівець О.І., Звягінцева О.М., Вельбівець О.І., Звягінцева О.М.,                     
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Вельбівець О.І., Підгорний А.В., Вельбівець О.І.,  Підгорний А.В.,                      

Вельбівець О.І., Підгорний А.В., Вельбівець О.І., Підгорний А.В.,                    

Вельбівець О.І., Підгорний А.В., Вельбівець О.І., Підгорний А.В.,                      

Вельбівець О.І., Підгорний А.В., Вельбівець О.І., Підгорний А.В.,                      
Вельбівець О.І., Підгорний А.В., Вельбівець О.І., Гайович В.Ю., Підгорний А.В., 

Кравченко Н.М., Підгорний А.В., Вельбівець О.І., Підгорний А.В.,                    

Вельбівець О.І., Підгорний А.В., Вельбівець О.І., Підгорний А.В.,                     
Вельбівець О.І., Кравченко Н.М., Вельбівець О.І., Підгорний А.В.,                    

Вельбівець О.І., Кравченко Н.М., Вельбівець О.І., Підгорний А.В.,                    

Вельбівець О.І., Царюк А.О., Підгорний А.В., Вельбівець О.І., Підгорний А.В., 

Вельбівець О.І., Підгорний А.В., Вельбівець О.І., Підгорний А.В.,                    
Вельбівець О.І., Підгорний А.В., Вельбівець О.І., Підгорний А.В.,                      

Вельбівець О.І., Радуцький О.Р., Вельбівець О.І., Радуцький О.Р.,                       

Вельбівець О.І., Радуцький О.Р., Вельбівець О.І., Радуцький О.Р., Гайович В.Ю., 

Вельбівець О.І., Підгорний А.В., Вельбівець О.І., Підгорний А.В.,                       
Вельбівець О.І., Підгорний А.В., Вельбівець О.І., Підгорний А.В.,                     

Вельбівець О.І., Підгорний А.В., Вельбівець О.І., Підгорний А.В.,                    

Вельбівець О.І., Підгорний А.В., Вельбівець О.І., Радуцький О.Р.,                                                  
Підгорний А.В., Вельбівець О.І., Гайович В.Ю., Вельбівець О.І., Підгорний А.В., 

Вельбівець О.І., Гайович В.Ю., Вельбівець О.І., Радуцький О.Р., Вельбівець О.І., 

Радуцький О.Р., Вельбівець О.І., Радуцький О.Р., Вельбівець О.І.,                       

Підгорний А.В., Вельбівець О.І., Радуцький О.Р., Гайович В.Ю., Підгорний А.В., 
Гайович В.Ю., Радуцький О.Р., Вельбівець О.І., Радуцький О.Р., Вельбівець О.І., 

Радуцький О.Р., Підгорний А.В., Уманець А.С., Вельбівець О.І., Фесун І.А., 

Радуцький О.Р. 
 

 

 

Головуючий        О. РАДУЦЬКИЙ 

 

 

Секретар постійної комісії      С.РАДЧЕНКО 


